

Mission Trip to Nagaland 纳戈兰宣教之旅

By the Grace of God, Church of Sengkang is going to Kolkata & Nagaland, India from April 5th to April 15th, 2011.

靠着神的恩典, 盛港教会将于2011年4月5日至15日前去加尔各答及纳戈兰, 印度

Here are the team members and our brief trip itinerary

Snr Pastor David Kerk : Senior Advisor
Sis Aw Lay Sim : Advisor
Pastor Marbs : Team Leader
Sis Sandy Tan : Treasurer/Secretary
Sis Joann Tan : Transport Admin.
Sis Mei Zhen : Multi-media
Bro Peter Khoo : Musician (Drummer)
Bro Leslie Foo : Musician (Guitarist)
Sis Angeline : Musician (Worship)
Sis Pauline Ang : Gifts/First Aid Medic
Bro James Choo : Transport & Baggage Logistics
Bro James Teo : Transport & Baggage Logistics
Bro Daniel Lee : Transport & Baggage Logistics
Bro Steven Wong : Photographer

以下是团员以及我们的行程简介

主任郭牧师 : 主任顾问
胡丽心姐妹 : 顾问
Marbs牧师 : 团长
Sandy Tan 姐妹 : 财务秘书
Joann Tan 姐妹 : 运输书记
Mei Zhen 姐妹 : 多媒体
Peter Khoo弟兄 : 诗琴(鼓手)
Leslie Foo弟兄 : 诗琴(吉他手)
Angeline姐妹 : 诗琴(敬拜)
Pauline Ang姐妹 : 礼物/医护
James Choo弟兄 : 运输和行李后勤
James Teo弟兄 : 运输和行李后勤
Daniel Lee 弟兄 : 运输和行李后勤
Steven Wong : 摄影

Brief Itinerary:

Kolkata 2 days Bible School
Nagaland 2 days Children Ministry
2 days Teaching
2 days Christian Counselling
4 nights Evangelistic Gospel Meeting
1 day Sunday Service

行程简介:

加尔各答 2天神学院
纳戈兰 2天儿童事工
2天教导
2天基督陪谈
4夜布道会
1天主日聚会

OUR COLLECTIONS 我们的奉献

1 Chron 29:13-14 "Now, our God, we give you thanks, and praise your glorious name. But who am I, and who are my people, that we should be able to give as generously as this? Everything comes from you, and we have given you only what comes from your hand."

历代志上 29:13 - 14

我们的神啊, 现在我们称谢你, 赞美你荣耀之名。我算什么, 我的民算什么, 竟能如此乐意奉献。因为万物都从你而来, 我们把从你而得的献给你。

Jan 2011 collection 一月份奉献: \$22,046.32
Feb 2011 collection up to 6 Feb 二月份奉献截至六日: \$ 6,002.60
Mission Fund 宣教基金 \$ 4,577.00
Church Building Fund 建堂费: \$34,530.00

If you are making out a cheque, kindly mark
若您使用支票, 请填上
"Church of Sengkang Ltd".

ADDRESS 地址

600 Punggol Seventeenth Avenue, 六百号榜鹅十七道,
Marina Country Club, Marina View 2nd Level,
滨海乡村俱乐部, 滨海景二楼,
Singapore 829734
新加坡邮区八二九七三四
Tel 电话: 6387 6612 / 9646 0704
Website 网站: www.cosk.sg



Church of Sengkang 盛港教会

Is called by God to be *welcoming* and *prayerful* community
filled with and led by the *HOLY SPIRIT*

蒙神呼召成为一个被圣灵充满和引导成为
受欢迎和祷告的团体

CoskTimes 盛港教会周讯

13th February 2011 二〇一一年二月十三日

Strictly For Internal Circulation Only 仅限会众传阅

SUNDAY SERVICE TIME 主日聚会时间: 10.30am to 12.30pm 早上10.30至中午12.30分



Three Reasons Why I Water-Baptised !
Obey My Lord's Commandment,
Public Confession of My Faith In Christ
and My Personal Commitment To Put Away
My Past & Live A Righteous Life In Christ

I am still amazed at how I become a Christian. I came from a family with strong Buddhism background and used to strongly reject Christianity after I was whacked hard by a Christian classmate for rejecting his invitation to church. That happened when I was in sec one. It did not left me a good impression of Christians in general.

However, my views changed when my broken life was saved by Jesus last year. My life hit rock bottom at the beginning of last year. Luckily, by his grace, I was blessed with a job with nice boss and superiors whose Christ-centered life inspired me to give my life to Jesus.

At the start of this month, I was very troubled over paying my tithes to my Heavenly Father. I had to pay my friends and the bank the money I had borrowed from them due to my study loan. I had to pay my friends last Saturday and on Friday evening after I withdrew out the required sum, I was left with barely enough to survive. I do not want to short-change my Lord so I prayed for his divine intervention. To my surprise, on Saturday night a friend told me that he does not need the money now and I can pay him back at a later date. I was now able to give back to the Lord! This bestowment of his amazing grace overfilled me with his love. Praise be to God. Amen.

I am glad I had came to COSK as COSK had helped me know the One who died on the cross to save me. Glory to God in the Highest! Hallelujah!

Bro Qing Quan



为何我受水浸礼的三个原因：

顺服我主的成命

公开地承 任我对基督的诚心

我本人立志要除去旧我并在基督里过公义的生活。

至今我仍感奇异自己如何成为基督徒。因我来自一个强烈佛教背景的家庭。在中一时代，拒绝前往同学的教会而惨遭轰炸，所以曾强烈抗拒基督教，因它让我对基督徒没什么好印象。

然而，去年得耶稣拯救我破碎的生命，使我的观点改变了。去年年初，我的生命跌入谷底。有幸，靠着他的恩典，我蒙福找到一份工作，一位好老板及上司们；他们以基督为中心的生命启发我将生命交给耶稣。

这月初，我对回馈天父十一而苦恼不已。因我必须偿还钱于我的朋友，及银行的申学贷款。我本应于上周六偿还钱于我朋友，但是，周五领出需要的款项后，已所剩无几。我不愿亏欠我主，因此我向神祈求帮助。出乎我意料之外，朋友周六告诉他不急着用钱，无需急于还他钱，可以稍迟再还。神倾下的奇异恩典使我满在他的爱中。赞美神。阿门。

我很高兴自己来到盛港教会，因盛港教会帮助我认识那位死在十架上拯救我的主。荣耀归于至高神！哈利路亚！

清泉弟兄



Earthly ReUNION Feasting To Bond Our Commitment To One Another



Receiving A Blessed “Yu Sheng” at our ReUNION Dinner & **Receiving** More Than Just A Hongbao at Pastor's Home.

God Is Good ALL the time. On 30/1/2011, the message was well delivered at our ReUNION dinner with the gathering of our brethren from Korea, Indonesia, Vietnam, Germany, China, Malaysia & Singapore. We can all GLOW for God's Glory among people with diverse tongues. Pastor Nicodemus Wang Opened the Dinner with a Prayer of Blessings for the brethren. It was wonderful ReUNION for the Wang family with Pastor Kim Young Mo and his wife (from Korea), parents-in-law of Ps Wang joining us for this ReUNION dinner. Also in our midst were 3 BIU (Bethany International University) sisters from Indonesia. Sis Judy seized the opportunity in leading the brethren with songs of Praise & Thanksgivings to round up the ReUNION gathering. Beloved, indeed God is GOOD to His children looking at all the smiling faces. We can feast with Joy in our Lord.

And on 6/02/2011, that same message was also well delivered when the brethren visited our senior Pastor's home at Laguna Park. It was more than just the hongbao, the beauty is seeing so many blessed people gathering for a joyous fellowship over plenty of cookies, chicken bak kwa, chilli bak kwa, not so sweet pineapple tarts, ice cold cola, non-alcoholic red wine. We will meet again soon for another feasting.



这地上的团圆宴会是我们相互立下委身之约



在我们的团圆饭领受蒙福“鱼生”，并在牧师家中领受的不只是个红包。

神是美好的——时时刻刻。在30/1/2011，我们的团圆饭上，其中有来自韩国，印尼，越南，德国，中国，马来西亚和新加坡的弟兄姐妹——传达的美好信息。在不同语言的人们当中，我们都能发光。王牧师以祝福的祷告作为晚宴的开始。这是王牧师一家与金牧师夫妇（来自韩国）的一个美好团圆饭。金牧师夫妇是王牧师的岳父母，他们参加了我们的团圆饭。在我们当中有三位来自BTU（伯大尼国际大学）的印尼姐妹。Judy姐妹藉此机会带领弟兄姐妹以赞美与感恩的诗歌来结束此团圆饭的聚会。蒙爱的，神对祂的儿女们真好；——看看这些笑容。我们可以与我们的主一同喜乐地饮宴。

在06/2/2011，当弟兄姐妹到我们的主任牧师位于Laguna Park的家造访时，也传达了同样的信息。这不限给“红包”——佳美之处，足看到众多的蒙福民众聚集享受喜乐的友谊——同时又有很多饼糕，鸡肉干，辣肉干，不那么甜的风梨酥，冰冷可乐，无酒精的红酒。我们很快地将有另一宴食。



**BLESSINGS ALL MINE with ten thousand beside !
Up To You To RECEIVE!**



Last sunday, another chapter was written in Cosk. Language was not a barrier in the Presence of our Lord through the Holy Spirit. Pastor Kim spoke in Korean, Pastor Wang interpreted into Mandarin with our very own sis Lay Sim translating that hard truth "Blessings Are Here For You To Receive" into English. Hear this testimony from our Filipino brother "Pastor good morning. Yesterday's Worship celebration and fellowship was just soul uplifting and God Glorifying, Praise God".

The faithful lifestyle witness of Bro Daniel Lee to his 96 years old mother has finally reaped that precious soul into the Kingdom of God. Indeed, it has to be the Power of God unto Salvation upon the soul of this elderly lady. Beloved, God is surprising many of us with this theme "GLOW For God's GLORY". read CoskTimes dd 16/01/11 for our 8 spiritual goals for 2011 in particular to Goal No 8; "In Obedience, let's Resolve to faithfully WITNESS to the Lost" substantiated by Psalm 126:5-6 "Those who Plant in TEARS will Harvest with SHOUTS of JOY. They Weep as they Go to Plant their seed, BUT they Sing as they Return with the Harvest". Those present in the Service can bear witness and share the JOY with bro Daniel Lee when he shared his testimony on the Salvation of his aged mother. Beloved, may our good Lord bless your mouth to speak pleasant words that bring healing to the bones and salvation to the soul.

Cosk went korean with a taste of a variety of korean delicacies provided by our korean brethren sis Lisa Wang and her parents who brought those delicious vegetables all the way from their farm in Korea. On behalf of the brethren in Cosk, we say Kamsa Meeda, thank you to Pastor Kim and family for sharing this blessings. Hope to see soon back in Cosk.



**万般祝福!
领受在于你!**



上个主日, 在盛港教会又展开新的一章。在我主面前, 藉圣灵, 语言不是个障碍。金牧师以韩语正道, 王牧师译成华语, 而我们的丽心姐妹把这“硬真理” - (见上周周迅) 译成英语。听一听我们的菲律宾弟兄的见证“早安, 牧师。昨天的敬拜庆会和交谊真令灵魂兴奋并荣耀了神, 赞美神!”

Daniel Lee弟兄在他96母亲前的信实生命见证, 终于把这灵魂领入神国。其实, 这是神的救恩大能降临到这年长妇人的灵魂。蒙爱的, 神用“为神的荣耀而发光”这主题令我们当中的很多人感到惊讶。读盛港教会周迅(16/1/2011), 当中有2011年的8个属灵目标, 特别是“目标8”, “服从地立志要信实地向失丧的人作见证”。诗篇126:5-6也可辅证“流泪撒种的, 必欢呼收割。那带种流泪出去的, 必要欢欢乐乐的禾捆回来。”在集会中, 当他分享他年长母亲救恩的见证, 人们能见证并分享Daniel Lee弟兄的喜悦。蒙爱的, 愿我们美善的主祝福你的口讲出恩语, 医治骨头, 把救恩带给人。

盛港教会变得像韩国, 因我们的韩国主内们, Lisa王和她的父母, 他们从他们在韩国的农场带来了这些可口的蔬菜, 一同供应多种的韩国美食。谨代表盛港教会的主内们, 我们说声“Kamsa Meeda, 谢谢你, 金牧师和他的家人把这祝福带出来分享。希望早见你们回到盛港教会。”



A Glimpse of the Heavenly ReUNION according to Revelation 7:9

一窥属天的团圆-按启世录7:9

Beloved, it is Shifting Time To Position Ourselves
Otherwise We'll Left Behind!

Under the leading of the Holy Spirit, those present can bear witness that there was a spiritual illumination revealed to us "It's Harvest Time of the Abundance". Let's Position ourselves to see what God is saying and doing in Church of Sengkang. Indeed, our Lord has Opened our eyes to See and Know it's time for some of us to guard our Heart and SEE the God in all the matters surrounding Church of Sengkang.

Who says Corporate Prayer Together is BORING? The Lord crushed that lie with a revelation that our Prayers are weighty and tearing down old structures & mindsets. Beloved, we are for a GREAT move of the Holy Spirit in our Praying Together. Prayer is our inheritance. Calling ALL LEADERS, you MUST set an example before our Lord and our fellow brethren in Church of Sengkang. Prayer Time is 2.30pm and NOT 3.00pm. What a JOY in the House of Prayers.

Church of Sengkang is NOT just obeying God in local evangelism at Compasspoint, we are to cross international borders to Sabah, China, Philippines, Nagaland and where our Lord opens the Door for us to extend His Kingdom on earth. Beloved, we must thank our Lord for His GRACE in letting a young church like Cok to minister beyond our shores. Genesis 12-13 reaffirm our inheritances in Him. Beloved, God is dismantling old structures and mindsets enabling us to enjoy the Abundant Harvest Remember the appointments of Feasting with our Jehovah God.

A study on the Seven Jewish Feasts in Leviticus 23 reminds us to keep these Blessed appointments with HIM and move with the rhythms or sounds of God's heart beats. We are to remember the Principle of FirstFruits in faithfully returning the TITHES due to our Lord. Bro Roland Seah, keep it up with your constant reminder of this Firstfruit principle.

Dr Juan Lopez was God-Sent to reaffirm our church theme : GLOW For God's GLORY. To realise this theme, we need to OPEN our eyes to SEE and KNOW that God is Good for us. Time To STOP those critical spirit and move with the Spirit in Obedience. Beloved, we will CHANGE when we Need to CHANGE because we Don't CHANGE for the sake of HANGING. The meaning of WORSHIP took a new dimension. It is absolutely nothing wrong with the old-fashioned way of WORSHIP But we need to create SPACE for extended worship services. We need FAITH to move from Barrenness to Fruitfulness. At this juncture, Dr Lopez reminded our elderly brethren can still ENJOY fruitfulness in their later years, That prompted an obedience response from our brother Larry Eio "Lord, I want to COME out of my comfort zone!" Church, Are You READY to GLOW for God's GLORY? What an extraordinary Saturday Appointment with our Lord! I am saddened by those who did NOT turned up for this EXTRAordinary Appointment with our Lord. Even the Spirit knows the struggles, sadness and sorrows of our bro Peter Tan who bursts into intense spiritual warfare with our enemy that brought a BREAKTHROUGH in his spirit. Praise the Lord, God is cleansing His temple. Behold full restoration is coming and be READY to experience this wonderful move of God.

If God's willing, we will invite Dr Juan Lopez back into our midst.

Senior Pastor David Kerk



蒙福的，这是迁移的时刻，让我们站好位置，免得落在后头！

在圣灵的带领下，在场者都能作证神在向我們开启属灵的看见“是丰盛的丰收时刻”。让我们站好位置看神要说什么和在盛港教会的工作。真的，我主打开我们的眼来看，要晓得是时候保守我们的心，看神在盛港教会的所有周遭事物。

谁说集体祷告很闷？主砸碎了这谎言，并启示我们的祷告有分量，能拆毁旧结构及思想。蒙福的，我们一起祷告期待着圣灵的大运作。祷告是我们的基业。呼吁所有领袖们，你们必须在主和盛港教会主内们前树立榜样。祷告时间是下午2.30pm，而非3.00pm。祷告殿中充满一股喜乐。

盛港教会不只在本地顺服神，在Compasspoint传福音，我们甚至跨越国际界限前往沙巴，中国，菲律宾，纳戈兰，及所有我主为我们开启扩展他国度的门。蒙福的，我们需为他的恩典来感谢他，因他使年轻的盛港教会到海外服侍。创世纪12-13 肯定我们的基业在他里头。蒙福的，神在拆毁旧结构和思想，让我们得以享受丰盛的收成。记得那些与耶和華神约定的宴席节日。在利未记23查考了7个犹太节日，提醒了我们要守这些与他蒙福的约定，行在神的节奏中，聆听神心跳的声音。我们要切记初熟果子的原则，忠心地回馈十一于我主。Roland Seah弟兄请继续对初熟果子的原则作出提醒。

Juan Lopez博士是神差派来肯定我们教会的主题：为神的荣耀发光。要实现这主题，我们必须打开我们的眼来看，要晓得神对我们好。是时候停止那些批评的灵，并顺服地运行在圣灵当中。蒙福的，当我们需要改变时，我们将会改变，因为我们不为了改变而改变。敬拜的定义重新规划。传统的敬拜没有错。然而，我们需要制造空间给敬拜聚会。我们要凭信心，从不孕/贫瘠走向多果子/丰盛。在这时刻，Lopez博士提醒年长的主内们，他们还可在晚年享受丰盛。这启动了我们的Larry Eio弟兄说“主，我愿意脱离我的安舒地带！”教会，你是否做好准备为神的荣耀发光？与我主何等特别的周六约会！我为那些未出席这与我主特别约会的感到难过。就连圣灵都晓得我们Peter Tan 弟兄的挣扎，难过和伤痛，他与敌人爆出激烈的属灵征战，为他的灵带来突破。赞美主，神在洁净他的殿。看吧，完全的修复即将来临，做好准备经历神美好的运行。

若神愿意，我们会再邀请Juan Lopez博士会到我们当中。

神祝福
主任牧师郭金猷



This is What Bro Johnny Tay's impression:

Dr Juan Lopez has a gift of prophetic ministry.

In the body ministry he prophesied that the church should not continue in the old ways but move on to new dimension. He mentioned that new songs/hymns should be sung during praise and worship. He added that the church has the power of prayers.

Bro Johnny Tay



Johnny Tay弟兄的感想：

Juan Lopez博士有预言恩赐的事工。在肢体侍奉中，他预言教会不可继续就途径，而需运行到新的方式。他提到需要在赞美与敬拜中唱新歌/诗歌。他再提到教会有祷告大能。

Johnny Tay弟兄

Thank God, I had made the right choice to attend the special saturday service. I was blessed by God's servant, Pastor Juan Lopez.

I was encouraged and strengthened by Pastor Juan Lopez's prophetic prayer for me.

Praise the Lord! Hallelujah! It really comforted my heart to know no matter how belittled I saw myself in, my God is always with me and see me precious in His eyes.

Sis MeiZhen



感谢主，我做对了正确的选择，那就是参加了星期六的特别聚会。我因神的仆人，Pastor Juan Lopez而蒙福。

我因Pastor Juan Lopez预言式的祷告而得到激励和从新得力。

赞美主！哈利路亚！我的心大大的被安慰了，因为我知道无论我如何轻看了自己，我的神却常与我同在甚至视我为宝贵。

MeiZhen姐妹

Be Faithful Just as I AM Faithful!

What A New Year Blessings, COSK !!! COSK is BLESSED !!! God is good to COSK and He is faithful, and we must be faithful to Him.

We are so blessed to have Dr Juan Lopez (all the way from California, USA) in our Church on 29th January afternoon to share the prophetic word from God and also prayed over the brethren who were present. He prophesied on the giftings on our brethren, and also with the power of the Holy Spirit's leading to the work of purging and cleansing, setting free the struggles; renewing and reviving many in their prayer life. The Holy Spirit also lead many into confessing to come out from their comfort zone and to get involved.

We, will no longer be infants, tossed back and forth by the waves, and blown here and there by every wind of teaching and by the cunning and craftiness of men in their deceitful scheming. Instead, speaking the truth in love, we will in all things grow up into Him who is the Head, that is CHRIST. From him the whole body, joined and held together by every supporting ligament, grows and builds itself up in love, as each part does its work. So I tell you this, and insist on it in the Lord, that you must no longer live as the Gentiles do, in the futility of their thinking'.

(Ephesians 5:14-17)

Dr Juan Lopez sharing in COSK, is not by chance, its GOD's timely arrangement and a reminder for this year 2011 and doing the work of cleansing, renewing in us 'To GLOW for God's Glory'.

Be faithful as God is always faithful to us.

For those who had missed this special afternoon event, DON'T MISS any more as it is GOD's plan to bless all our brethren in COSK.

Sis Jane Aw



Sis Jane, He knows your bottle of tears
Jane姐妹，他知道你的辛泪

要信实，如同我是信实的！

真是新年的祝福，盛港教会！！！盛港教会是蒙福的！！！神对盛港教会真好，而祂是信实的，而我们必对祂信实。

我们真蒙福，得到Juan Lopez博士（迢迢来自加利福尼亚州美国）在我们的教会，于1月29日下午来分享来自神的预言话语，又为在场的主内们祷告。他预言有关我们主内们的恩赐，也藉着圣灵带领的大能作“清除”与“洁净”的工作，让挣扎者得自由，更新苏醒很多人的属灵生命。圣灵也感动人认错，走出他们的舒适区，要投入。

我们不再是婴孩被抛前抛后，被教导之风吹来吹去。落入狡猾人的骗局。而是，在爱中讲诚实话，在凡事上，我们要长大，有他的身段，他是为首的，就是基督。藉他，全肢体联系结合在一起，具备每个支撑的韧带，成长，在爱中，它自行胶粘在一起 - 当每个部分做当作的工。所以我告诉你这事，并在主里坚持此事，即你不再生活得像外邦人一般，充满他们思想的败坏（以弗所5:14-17）。

Juan Lopez博士在盛港教会中分享，不是件偶然的事，乃是神即时的安排，作为这一年（2011）的提醒，在我们中间作了洁净的工作，更新的工作，“为神的荣耀而发光”。

要信实，如同神对我们是信实的！

对那些误了这个特别下午事项，不要再误了，因神的计划就是要祝福所有在盛港教会里的主内们

Jane Aw姐妹

No Prayer Unto Our Lord Is TOO small

Let me tell you about my experience in the prayer session during Dr. Juan Lopez's visit.

I have always been intrigued by the mysteries of prayer and bewildered by the happy faces of our prayerful brethren during our weekly prayer meetings especially after going through some heart-wrenching prayer for loved ones. When Dr. Juan Lopez called us to go out for the prayer, I was constructing in my mind and know instinctively what I wanted to pray. It was like, God, help me with this and that and also for my loved ones. However, to my horror, my prayer was totally not what I had in mind to pray. I only felt JOY reverberating all around me and kept uttering Joy, joy, joy and kept hearing "have MY joy, have MY joy". I have heard that prayer is a pathway to joy and that it opens floodgates of grace and is a mighty weapon against Satan and God takes delight in the prayer of his people. However, I have not experienced such joy and was dancing my heart out and expressing thanksgiving to our Lord for what he was doing in me at that very moment. In my mind I seemed to be singing "I will enter His gates with thanksgiving in my heart, I will enter His courts with joy". It was like I was conversing with God and He was giving me a glimpse of Heaven. I know there and then that I wasn't praying what I had originally wanted to pray BUT THAT God is initiating and inspiring me to pray. It was a simple but good prayer but in all honesty I cannot claim ownership of this prayer. It was as if God was teaching me that no prayer is too small for him to accept when it is a product of a healthy relationship with HIM.

May this short testimony bring glory to HIS Holy name.

Bro Larry Eio

没有对祂太微不足道的祷告

让我与你分享我在Juan Lopez博士探访中的个人经历。

在每周的祷告会中，我常被祷告的奥秘和殷勤祷告的主内们的笑脸儿纳闷，尤其是在为爱的人心碎祷告过后。当Juan Lopez博士呼召我们前去祷告，我在脑海里正在规划，并知觉上知道自己要祷告什么。如：神，请帮助我这，那，以及我所爱的人。然而，令我大惊，我的祷告完全不是这么回事。我只感受到喜乐在我周遭，并不停地说：喜乐，喜乐，喜乐，也不停地听见“拥有我的喜乐，拥有我的喜乐”。我曾听过，祷告是喜乐的道路，它开启恩典之门，它是对付撒旦的强大武器，神喜悦祂百姓的祷告。然而，我从未经历过如此喜乐，心中雀跃万分，为我主正在我身上的奇妙作为献上感恩。我脑海中，像在歌唱着“我以感谢颂赞进入耶和华的门，我以喜乐进入祂的院”。这像在与神交通，祂让我见到天堂一瞥。即时，我晓得自己的祷告并非原先规划的，而是神所启示和启动我祷告的。如此简单却美好的祷告，非出于我。如同神在教导我，没有对祂太微不足道的祷告，只要是出于与祂健康关系

的祷告。
愿这简短的见证
荣耀祂圣名。

Larry Eio弟兄

*I am Coming Out Of My Comfort Zone
我从舒适的领域走出来*



An appointment with God , Saturday, 29th January , 2011 - A special service so divinely arranged by the Lord for Church of Sengkang. The messenger and speaker was Dr. Juan Lopez. That morning Pastor told me to lead worship and I began to ask the Lord, what shall I sing for this afternoon service. Very interestingly in the midst of doing my household chores , He impressed upon me two songs "I Give You My Heart " and "The Power of Your Love". It was such an awesome session of worship where we entered into the spiritual realm of worship , the sweet anointing presence and power of God was so strong and evident and God was personally ministering unto His People. It's was just simply out of this world!

Then came the prophetic word to the Church "Massive Changes For You" Acts 17: 26-28 " From one man he made every nation of men, that they should inhabit the whole earth; and he determined the times set for them and the exact places where they should live. God did this so that men would seek him and perhaps reach out for him and find him, though he is not far from each one of us. For in him we live and move and have our being."

A Season of Awakening for the Body of Christ where

1. God wants his people to grope, seek and go after Him.
2. God wants us to move as He moves,
3. God wants us to move in the rhythm of His heartbeats,
4. God wants us to position ourselves and He'll position us before others (2 Chronicles 20:17),
5. God wants us to standstill and allow God to speak to us

Being to worship and seek Him just like Abraham and God will progressively unveil His inheritance. If we move in obedience, it will determine our level of inheritance. We need to create a space and time extended for worship and to wait upon the Lord. The shifting is important as God wants to align us to work with new people. God has given us not just a local work but a global working.

God will be doing major shifting, significant changes and transitioning, tearing down of old mindsets, dismantling old structures , breaking down of limitations and doing a new thing, new alignment, new structures. We need to Position ourselves to 3 words:

1. To See -- what is good (critical & negative can hinder what God wants to do in our lives)
2. To Know - perceive what God is saying (new alignment, new structures)
3. To Hear - respond to God, keep our hearts pure and keep our hearts tender to God

We are called to bear fruit and to Harvest for His Glory, Guard our hearts, wait upon the Lord, Do the things He have spoken to us to do, Be moved by the word of the Lord as WE in Church of Sengkang together in one accord we want to GLOW for God!

Blessing,
Sis Lay Sim

2011年1月29日，周六，与神的约会 - 主为盛港教会安排了这特别的聚会。传道者及讲员是Juan Lopez博士。那早，牧师告诉我领诗之后，我开始求告主下午聚会要唱哪首诗歌。在我做家务的当儿，非常有趣的，祂使我对两首诗歌有感动“我献上我心”和“祢爱的大能”。这是何等美妙的敬拜时光，我们进入了灵里的敬拜，神同在的恩膏及大能非常强烈，而神也亲自探访祂的百姓。简直是超越这世界！

接着是对教会的预言“为你带来巨大的改变”

使徒 17: 26-28 “他从一本造出万族的人，住在全地上，并且预先定准他们的年限，和所住的疆界。要叫他们寻求神，或者可以揣摩而得，其实他离我们各人不远。我们生活，动作，存留，都在乎他，就如你们作诗的，有人说，我们也是他所生的。”

基督肢体苏醒的季节

1. 神要祂的百姓寻求，追隨祂。
2. 神要我们跟隨祂的行动
3. 神要我们跟隨祂的心跳
4. 神要我们站立好位置，而祂将把我们摆放在人前（历代志下 20:17），
5. 神要我们安静，容祂对我们说话

如亚伯拉罕敬拜并寻求祂，神必渐渐地展现祂的基业。若我们顺服地跟隨祂，将决定我们基业的层次。我们需要在敬拜中制造空间和延长时间来等候主。这是重大迁移，因神要将我们联系上新的人们。神给与我们的不只是本地，而是环球的工作。

神将作重大迁移，重要改变以及变迁，拆毁久的思想，破除旧的结构，除掉极限并成就新的事物，新的指标，新的结构。我们需对这3个字站好位置做好准备：

1. 要看 - 有益的（批评和负面的可阻碍神在我们生命中的工作）
2. 要知 - 晓得神说什么（新的指标，新的结构）
3. 要听 - 对神作出回应，保持心纯净，对神维持温柔的心

我们受召结果子，为着祂的荣耀丰盛，保守我们的心，等候我主，做祂嘱咐我们要做的工作，受主话语所动，使我们盛港教会合一为神发光！

祝福
丽心姐妹

TODAY'S SERMON

Name of Speaker : Bro Frankie Yee

Topic : In Christ, you can only be blessed!

Synopsis:

As children of God, we know that it was God's plan to redeem us but many are still not living this plan. You may have had a lot of unfair things happen in your past, but your past or even your heredity cannot stop you from God's destiny because God's blessing and calling over-rides any curse. When you understand God's blessing over-rides any curse, then you will press forward with a holy determination knowing with full confidence that you will see God's plan for your life unfold. Join us in this talk as you start the Advent preparing yourself to be part of God's plan of blessings and walk in the fullness of God's promise.

Main Points:

1. The curse

1.1 **Genesis 3:14** – The fall of man

- Curse that fell on men because of sin
- God's plan to save men from the curse
- The promise of deliverance from the curse through Christ

1.2 **Exodus 20:5** – The generation curse

- Is there still generation curse? Are you responsible for your ancestors' mistakes?

2. The Blessings

2.1 **Romans 4:6** – What does it mean to be blessed?

- The scripture says that the one who is blessed is one who is aware that he is forgiven
- God wants us to be Grace conscious and not sin conscious

2.2 **Numbers 22:5-12**

- You are irreversibly blessed. What God has blessed, no man can curse.

2.3 **1 Corinthians 1:27-30**

- Who will receive the blessings of God? The Scripture tells us that it is lowly that will receive the Grace of God.
- What does it mean to be humble? Humility does not mean we have to deny our gifts or talents.

3. Living the blessings

Psalms 109:26-28

- Why there are still Christians who are not receiving the blessings? Did God deprive them of their blessings?
- Many Christians are believing their faith in the wrong way. Are you trying to work hard on your own in order to win God's favour?

Reflection on Today's Message:

God is more anxious to bestow blessings on us than we are to receive them. What a greater affirmation of the Presence of our Lord in Church of Sengkang. Just last Sunday, Pastor Kim Young Mo shared on "Blessings All Mine. Up To You To Receive!" Beloved, it has to be the Holy Spirit speaking through different mouthpieces saying the SAME Message to us. 2011 is going to be a Year of Abundance Harvest. Have you positioned yourselves to RECEIVE your BLESSINGS.

In our this week's devotional learnings, we have discussed 'WHY there are still Christians who are NOT receiving the Blessings that are God-Given. Beloved, get READY to GLOW for God's GLORY!. Don't BLAME GOD if you are missing out His BLESSINGS.

The percentage is a generalization of what we retain.
Understanding and Remembering are better when we make notes.

今日讲章

讲员: Frankie Yee弟兄

讲题: 在基督里, 你只能蒙福!

概览:

身为神的儿女, 我们知道这是神的计划要来救赎我们, 很多人还没生活在这计划里。你可能有很多不公平之事发生在你的过去, 但是你的过去或者是你所继承的, 都不能阻止你到神为你命定的, 因为神的祝福和呼召已取代了诅咒。当你明白神的祝福已取代了所有诅咒, 则你将往前, 带着圣洁的决心, 有完全的信心, 知道你将看到神对你的计划, 要开展出来。

要点:

1. 诅咒

1.1 创世3:14 – 人的堕落

- 因罪, 诅咒临到人
- 神的计划要救人脱离诅咒
- 应许藉基督解救, 脱离诅咒

1.2 出埃及20:5 – 一代人的诅咒

- 还有没有一代人的诅咒? 你需不需要为你的祖先的过犯负责?

2. 祝福

2.1 罗马4:6 – 何谓蒙福?

- 经文说蒙福之人也清楚他已被赦免
- 神要我们意识到恩典而不是有罪的意识

2.2 民数22:5-12

- 你蒙福是不可改变的。神祝福你的, 无人能诅咒

2.3 林前1:27-30

- 谁可从神那儿领受祝福? 经文告诉我们, 卑微的必得神的恩典
- 何谓谦卑? 谦卑不是指我们否定我们的恩赐或才干

3. 活出祝福 – 诗篇109:26-28

- 为何还有些基督徒未领受祝福? 神不让他们有他们的祝福吗?
- 很多基督徒在信心上的相信步入歧途。你是否努力地自己工作, 尝试好赢得神的恩宠?

信息反思:

神要将祝福倾下给我们的心, 远比我们想要领受祝福的心, 还要急。神与盛港教会同在更加地肯定了。刚在上周, 金牧师分享了“万般祝福。领受在于你!”蒙爱的, 肯定是圣灵藉着不同的口在对我们传达同一个信息。2011年将是丰盛丰收的一年! 你是否已经站好位置领受你的祝福。!

这周的灵修分享当中, 我们探讨“为何还有些基督徒未领受神恩赐的祝福?”若你错过了神的祝福, 不要埋怨神。

一般上, 巴仙率是指我们能学存的。
若作笔记, 你能更明白和记忆更多。